
1. Ile posesji jest objęte usługą transportu i unieszkodliwienia materiałów zawierających azbest?  

− Ok. 102 
 

2. W przypadku samego odbioru (bez demontażu) ile w Mg jest płyt falistych a ile płaskich? 
Faliste ok 30 t 
Płaskie ok 140 t 
Azbest zebrany do bigbagów 

 
3. Czy do odbioru są płyty warstwowe typu: PW3/A, PŻ/3W i PŻW 3/A/S w tym płyty warstwowe 

na drewnianym stelażu wypełnione styropianem? 
Nie posiadamy informacji czy do odbioru są płyty warstwowe, mieszkańcy zadeklarowali 
posiadanie płyt azbestowych płaskich i falistych. Nie wymagaliśmy rozróżniania na płyty 
warstwowe. 
 

4. Czy do odbioru są wyroby zawierające azbest typu: kształtki, rury, okładziny, sznur, płaszcze, 
izolacje? 

− nie 
 

5. Czy do odbioru są jakiekolwiek inne odpady oprócz materiałów konstrukcyjnych zawierających 
azbest stanowiących byłe pokrycie dachowe? 

− Tylko byłe pokrycie dachowe lub elewacyjne 
 

6. Czy odpady zawierające azbest są zmieszane z innymi odpadami/materiałami, a ich odbiór 
wymaga sortowania? 

− Nie 
 

7. Czy realizując zadanie usuwania azbestu korzystają Państwo ze wsparcia środków 
zewnętrznych (np. WFOŚiGW, NFOŚiGW)? Realizację zadania można rozpocząć niezwłocznie 
po podpisaniu umowy Zamawiającego z Wykonawcą? W przypadku gdy nie ma możliwości 
podjęcia działań bezpośrednio po podpisaniu umowy od kiedy będzie można realizować 
zadanie? 

− Tak korzystamy ze wsparcia środków zewnętrznych WFOŚiGW, NFOŚiGW. Realizacja 
zadania będzie możliwa zaraz po uzyskaniu informacji z WFOŚiGW, że wniosek Gminy 
o udzielenie dofinansowania został rozpatrzony pozytywnie. 

 
8. Czy istnieją inne przyczyny (np. brak podpisanych umów z mieszkańcami, brak zgłoszeń ze 

strony mieszkańców, brak pobranych zaliczek od mieszkańców na poczet pokrycia kosztów 
wykonania prac itp.) uniemożliwiające wykonanie umowy niezwłocznie po podpisaniu umowy 
z Wykonawcą? 

− Nie 
 

9. Ilość Mg do odbioru wynika z deklaracji wnioskodawców (mieszkańców/zarządów 
nieruchomości) mających już zdemontowany azbest do odbioru, czy jest przyjętą wartością 
wynikającą z lat ubiegłych lub „nabór” wniosków wciąż trwa a przyjęta ilość jest szacunkowa. 

− Przyjęta ilość wyrobów zawierających azbest wynika ze złożonych przez mieszkańców 
wniosków. Azbest  z części budynków jest już zdjęty, a na części jeszcze jest 
zamontowany. Mieszkańcy mają czas do sierpnia na zdjęcie azbestu.  

 


